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Hi ha processos que volen temps: curar una ferida, un aprenentatge, acompanyar algú, compartir la fe... Quan volem ràpid, hi ha
perill de no tenir paciència. Voler arribar al final abans d'hora, sense respectar els processos. Voler que l'altra persona arribi on jo
estic, però que ho faci de seguida, sense mirar on està ara i la distància que hi té.Després de "forçar així els motors",
normalment hi ha un accident. Ni la millor maniobra de salvament pot evitar sovint un desastre: perdem un amic, aquella persona
no vol tornar a saber res més de la fe, hi ha tensió, incomprensió...
Déu nostre, et demanem avui el do de l'empatia. En cal molta per comprendre el moment vital de cadascú, i com acompanyar-lo
millor. Que no cremem les etapes o les persones amb la nostra pressa, que siguem dones i homes capaços d'adaptar el nostre
pas al dels altres.
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